
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA 
 
Your Standing Committee on Social and Economic Development presents the following as its Third Report. 
 
 
Meetings 
 
Your Committee met on May 7, 2025 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building. 
 
 
Matters under Consideration 
 
• Bill (No. 21) – The Protecting Youth in Sports Act/Loi sur la protection des jeunes sportifs 
• Bill (No. 24) – The Workers Compensation Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du 

travail 
• Bill (No. 29) – The Workplace Safety and Health Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la sécurité 

et l’hygiène du travail 
• Bill (No. 44) – The Matriarch Circle Act and Amendments to The Commemoration of Days, Weeks 

and Months Act (Ribbon Skirt Day)/Loi sur le Cercle des matriarches et modification de la Loi sur les 
journées, les semaines et les mois commémoratifs (Journée de la jupe à rubans) 

 
 
Committee Membership 
 
• Hon. Min. FONTAINE  
• MLA LAGASSÉ 
• Mr. NARTH 
• Mr. OXENHAM 
• MLA PANKRATZ 
• Hon. Min. SCHMIDT 
 
Your Committee elected Mr. OXENHAM as the Chairperson. 
 
Your Committee elected MLA PANKRATZ as the Vice-Chairperson. 
 
Substitutions received during Committee proceedings: 
• Hon. Min. KENNEDY for Hon. Min. FONTAINE 
• Hon. Min. MARCELINO for Hon. Min. KENNEDY 
• Hon. Min. FONTAINE for Hon. Min. MARCELINO 
• Ms. BYRAM for MLA LAGASSÉ 
 
 
Public Presentations 
 
Your Committee heard the following one presentation on Bill (No. 21) – The Protecting Youth in Sports 
Act/Loi sur la protection des jeunes sportifs: 

 
David Grant Private Citizen 
 
Your Committee heard the following three presentations on Bill (No. 24) – The Workers Compensation 
Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du travail: 

 
Kevin Rebeck Manitoba Federation of Labour 
John Christian Barrion Private Citizen 
Paul Moist Manitoba Federation of Union Retirees 
 
Your Committee heard the following nine presentations on Bill (No. 29) – The Workplace Safety and 
Health Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l’hygiène du travail: 

 
Paul Moist Manitoba Federation of Union Retirees 
Fernanda Vallejo Latinas Manitoba 
Kevin Rebeck Manitoba Federation of Labour 
David Grant Private Citizen 
Ingrid Mushinski Private Citizen 
Shannon Hancock Private Citizen 
Blaine Duncan Manitoba Government and General Employees' Union 
Nick Kasper United Fire Fighters of Winnipeg, IAFF Local 867 
Laura Duncan Private Citizen 



 
Your Committee heard the following two presentations on Bill (No. 44) – The Matriarch Circle Act and 
Amendments to The Commemoration of Days, Weeks and Months Act (Ribbon Skirt Day)/Loi sur le Cercle 
des matriarches et modification de la Loi sur les journées, les semaines et les mois commémoratifs (Journée 
de la jupe à rubans): 

 
Sandra Delaronde Giganawenimaanaanig 
Dawn Olivence Winnipeg Indigenous Executive Circle - Strengthening Families 
 
 
Written Submissions 
 
Your Committee received the following two written submissions on Bill (No. 29) – The Workplace Safety 
and Health Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l’hygiène du travail: 
 
Chris Perry Manitoba Professional Fire Fighters Association 
Scott Atchison Private Citizen 
 
 
Bills Considered and Reported 
 
• Bill (No. 21) – The Protecting Youth in Sports Act/Loi sur la protection des jeunes sportifs  

 
Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 24) – The Workers Compensation Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les accidents du 

travail 
 

Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 29) – The Workplace Safety and Health Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la sécurité 

et l’hygiène du travail 
 

Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
• Bill (No. 44) – The Matriarch Circle Act and Amendments to The Commemoration of Days, Weeks 

and Months Act (Ribbon Skirt Day)/Loi sur le Cercle des matriarches et modification de la Loi sur les 
journées, les semaines et les mois commémoratifs (Journée de la jupe à rubans) 
 

Your Committee agreed to report this Bill without amendment. 
 
 
 

Submitted by, 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Mr. Logan OXENHAM, Chairperson 

May 7, 2025 
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